
 

 

 

 

Valtuustokysymys 

 

Mikä on syynä, että Fregattisalin kunnostus on kestänyt jo kolme vuotta? 
Raahesali ei sovi valtuuston kokouksien pitopaikaksi. Läppärit täytyy pitää 
sylissä koko kokouksen ajan, reput/laukut ja juomapullot lattialla. Tähän 
haluaisin vastauksen. 
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